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Zápis z výboru č. 1/2022 ze dne 24.3.2022 

 

Přítomní: V. Horáček, M. Peš, T. Nečas, M. Klímová 

Omluveni: J. Průdek, 

Hosté: R. Švarc, V. Grégr 

 

Průběh jednání: 

Členy a hosty přivítal předseda výboru T. Nečas a představil program jednání následujícího znění: 

1) připomínky k projektu Ing. M. Míky pro revitalizace zeleně u Šutráku; 

2) zeleň v intravilánu i v extravilánu obce; 

3) požadavky na rok 2022; 

4) bilancování období 2019-2022; 

 

add.1)  

zúčastnění se seznámili s návrhem projektu k revitalizaci zeleně po zpevnění břehu nádrže Šutrák. 

Z diskuse k tomuto bodu vyplynuly následující připomínky a požadavky: 

- umístit chráničky kmínků na stromky v okolí Šutráku z důvodu možného poškození 

bobrem; 

- prodloužit příkop podél cesty po celé délce, resp. jak to umožňuje situace s pozemky; 

- zajistit vodorovné značení „žlutou čáru“ na vozovce podél příkopy z důvodu nedodržování 

zákazu zastavení – parkování rybáři; 

- výbor doporučuje rozšířit stávající parkoviště až ke sběrnému dvoru, vzhledem k loňským 

problémům s parkováním „v sezóně“, dále prodloužit chodník po jedné straně tak, aby vedl 

až k parkovišti a zajistit přechod pro chodce tak, aby byl umožněn bezpečný průchod 

z parkoviště k šutráku; 

- výbor doporučuje, tak jak již bylo několikrát požadováno, zajistit výsadbu keřů mezi polem 

a stromy za přilehlým parkovištěm; 

add. 2)  

- V. Grégr poukázal na skutečnost, že topoly podél „Hladové cesty“ omezují životní prostor 

a růst stromům cíleně vysazeným podél „hladovky“, výbor doporučuje, aby tyto topoly byly 

odstraněny i vzhledem jejich dosluhující životnosti a opět byl proveden průklest náletů 

v okolí stromů až ke „Kačenárně“; 

- stejně tak by bylo potřebné opět zkontrolovat topoly podél cesty směrem do „Kozy“ ; 

- výbor navrhuje skácet topoly, které poškozují silnici od křižovatky k družstvu směrem ke 

„Kamenskému šutráku“ 

- výbor opakovaně připomíná, že je nutné provést řez dubů podél K7 tak, aby byla koruna 

vyvýšena a nebránila tak respektive nebyla poškozována mechanizací; 

- MS Rakvice prostřednictvím předsedy R. Švarce nabízí obci pomoc při péči o vysazené keře 

v rámci dotované výsadby, více osobní jednání; 



2 
 

add.3 ) 

- výbor opakovaně požaduje po vedení obce nákup cisterny pro zalévání stromů a zeleně, 

výbor se nedomnívá, že využití SDH, jak dříve navrhoval starosta, je racionální a bude 

reálné, navíc v období přetrvávajícího sucha budou mít příslušníci SDH jiné starosti. Pro 

tento účel obec zaměstnává a platí své pracovníky; 

- výbor žádá starostu a zastupitelstvo obce, aby byl projekt pro revitalizaci „Kamenského 

šutráku“ v zájmu obce prezentován před zastupitelstvem a členy výboru případně hosty 

tak, aby bylo možné provádět změny v PD před její finalizací; 

- výbor požaduje, aby obec začala konat a vyzvala majitele „nepořádku“ (železných beden 

p. O. Michlovského, aby tento nepořádek z míst, kde nemá, co dělat, odstranil, jinak tak 

bude učiněno na jeho náklady přímo obcí; 

- výbor žádá vedení obce, aby zajistila nápravu pověřením toho, kdo zničil nově upravené 

polní cesty do „Kreftů“ a polní cestu do „Kozy“ anebo aby tak učinila na své náklady ve 

veřejném zájmu. 

 

add.4 ) 

Přítomní členové výboru se shodli, že funkční období 2019-2022 nebylo příliš úspěšné, neboť celá řada 

námětů, připomínek a požadavků na životní prostředí byla předkládána obci opakovaně a bez valného 

výsledku či realizace. Oproti období let 2015-2018 se nepodařilo zrealizovat žádný významnější počin 

s výjimkou drobných úprav a dodělků v současné veřejné zeleni v obci. Velkou škodou je, že si vedení 

obce nevzalo za své výborem navržený plán péče o zeleň. 

Na závěr poděkoval předseda výboru T. Nečas přítomným členům za spolupráci a ochotu pracovat pro 

obec. 

 

V Rakvicích 24.3.2022 

Zapsal T. Nečas 

 

 

 

 




